
OFS Beroun – KR 

 

 

Z á p i s 

z jednání komise rozhodčích OFS Beroun konané dne 4. 4. 2023 na OVV ČUS Beroun.  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Přítomni: Šnajdr J., Gall J., Špicl M., Košťálek M. 

Omluveni: Palek M., Kareš M., Červenka M.,  

Host: Bidšovský P.  

 

 

Program jednání:  1. Kontrola zápisu z minulé schůze 

                    2. Zprávy z úseků 

                    3. Stav rozhodčích a školení nových  

 4. Různé 

 

 

1./ Kontrola zápisu z minulé schůze 

     - Všechny úkoly splněny bez připomínek. 

 

2./ Zprávy z úseků 

     - OÚ: Probíhá obsazování okresních i vyšších soutěží. I přes velké množství omluv bylo 

               vše obsazeno. 

     - ÚMŠ: Proběhla 2 část školení nových RO. Proškoleni byli pp. Bárta Štěpán, Hejna  

                   Ondřej, Prošek Tadeáš a Vakula Hennadij. 

     - PÚ: Pan Palek omluven. PÚ musí operativněji řešit nedostatky, které se vyskytly 

               v začátku nové sezóny hlavně u začínajících RO. 

 

3./ Stav rozhodčích a školení nových 

     V současné době máme 23 okresních rozhodčích. Ne všichni jsou však k dispozici každý 

     a celý víkend. S obsazováním v pracovních dnech je situace ještě mnohem složitější. 

     Z krajských rozhodčích nám zatím vypomáhají pouze pp. Divilek a Mikláš. Z nových RO  

     budou postupně začleňováni pp. Hejna Ondřej a Vakula Hennadij. Po dovršení 15 let  

     věku pp. Bárta Štěpán a Prošek Tadeáš (pan Šnajdr prověří možnost jejich zařazení do  

     systému ještě před dosažením tohoto věku za účelem řízení soutěží mladších žáků),   

     popřípadě další proškolení nováčci. 

 

4./ Různé 

     - Požadavky STK: 

        - Upozorňujeme na nutnost kontroly ZoU před jeho potvrzením vedoucími mužstev a  

           před jeho konečným uzavřením. Kontrolujte správnost údajů (výsledek 1. poločasu,  

           časy vstřelených branek, obdržených ŽK, střídání, atd.).  

        - Žádáme RO o vypsání celé trasy cesty na zápas a zpět. 

        - Pokud nebude utkání pro nezpůsobilý terén sehráno, označte předáno do STK ANO. 

     - KR připomíná správné účtování dopravného v případě přejíždění k více utkáním a  

       využívání jednoho vozidla (pokud to jde) k utkáním OP. 

     - E-mail oddílu Praskolesy – byl vzat na vědomí. 

     - Příští jednání KR se bude konat dle aktuálních potřeb KR na OVV ČUS Beroun. 

 

 

                                                                        Za KR OFS Beroun: Jan Šnajdr, předseda KR 


